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Protokół nr 11/2019                                                                                                                            

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 14 października 2019 r.  

 

          Posiedzenie Komisji Infrastruktury odbyło się w sali im. Karola Musioła 

w opolskim ratuszu i trwało od godz. 1603 do godz. 1732.                                                                           

Posiedzeniu  przewodniczył radny Edward Odelga przewodniczący Komisji.                        

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 4 członków Komisji 

(radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Małgorzata Wilkos i Elżbieta Bień).           

Po dotarciu  radnego Arkadiusza Szymańskiego w posiedzeniu uczestniczyło 5 radnych.              

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu.           

Po rozpoczęciu obrad Komisja dokonała zmiany w porządku obrad (zmiana omawiania 

punktu 9 na 2). Powyższe przyjęto przez aklamację. 

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 10/2019 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z posiedzenia w dniu 16 września 2019 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stanowiska Rady Miasta Opola dotyczącego 

wprowadzenia zmian w przepisach w zakresie gospodarki odpadami uciążliwymi odorowo 

(druk nr 401). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta Opola 

z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na rok 2020 (druk nr 

395). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej Folkowa 

(druk nr 391). 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej Cynkowa 

(druk nr 392). 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przyjęcie 

przez Miasto Opole na prawach powiatu mienia Powiatu Opolskiego w związku ze zmianą 

granic (druk nr 393). 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Północna II” w Opolu (druk nr 398). 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Partyzancka I” w Opolu (druk nr 399). 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Gosławice IV” w Opolu (druk nr 400). 

10. Temat z planu pracy Komisji: "Koncepcja rozwoju transportu zbiorowego na terenie 

miasta na najbliższe 5 lat." 

11. Sprawy różne. 
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Do punktu 1. porządku obrad:   

  

Protokół nr 10/2019 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu 

16 września 2019 r. został zatwierdzony bez uwag jednogłośnie w obecności 5 członków 

Komisji. Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Elżbieta Bień, Małgorzata 

Wilkos i Arkadiusz Szymański. 

Z przyczyn technicznych radna Elżbieta Bień głosowała poprzez podniesienie ręki. 

Radna głosowała „za”. 

 

Do punktu 2. porządku obrad:   

 

 Omówienia projektu uchwały w sprawie stanowiska Rady Miasta Opola dotyczącego 

wprowadzenia zmian w przepisach w zakresie gospodarki odpadami uciążliwymi odorowo 

(druk nr 401) dokonała zastępca naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Monika Czech – Tańczuk. 

Pytania zgłaszała radna Elżbieta Bień, a odpowiedzi udzielała zastępca naczelnika Wydziału 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika Czech – Tańczuk. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 14 października 2019 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie stanowiska Rady Miasta Opola dotyczącego 

wprowadzenia zmian w przepisach w zakresie gospodarki odpadami uciążliwymi 

odorowo (druk nr 401) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Elżbieta Bień, Małgorzata Wilkos 

i Arkadiusz Szymański. 

 

Do punktu 3. porządku obrad:   

 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta Opola 

z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na rok 2020 (druk nr 

395) zreferowała naczelnik Centrum Dialogu Obywatelskiego Dorota Piechowicz – Witoń.  

Pytań i dyskusji nie było. 
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 14 października 2019 r. 

do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta Opola 

z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na rok 2020 (druk 

nr 395) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Elżbieta Bień, Małgorzata Wilkos 

i Arkadiusz Szymański. 

 

Do punktu 4. porządku obrad:  

 

  Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej Folkowa (druk nr 391) 

omówiła naczelnik Wydziału Geodezji i Kartografii Grażyna Czapla. 

Na pytanie radnego Edwarda Odelgi odpowiedzi udzieliła naczelnik Wydziału Geodezji 

i Kartografii Grażyna Czapla. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 14 października 2019 r. 

do projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej Folkowa (druk nr 

391) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Elżbieta Bień, Małgorzata Wilkos 

i Arkadiusz Szymański. 

  

 

Do punktu 5. porządku obrad:  

 

 Wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

Cynkowa (druk nr 392) omówiła naczelnik Wydziału Geodezji i Kartografii Grażyna Czapla. 

Pytań i dyskusji nie było. 
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 14 października 2019 r. 

do projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej Cynkowa (druk nr 

392) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Elżbieta Bień, Małgorzata Wilkos 

i Arkadiusz Szymański. 

  

 

Do punktu 6. porządku obrad:  

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Radlak omówiła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przyjęcie przez Miasto Opole na 

prawach powiatu mienia Powiatu Opolskiego w związku ze zmianą granic (druk nr 393). 

Na pytania radnych: Waldemara Matuszka i Edwarda Odelgi odpowiedzi udzielała 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Radlak. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 14 października 2019 r. 

do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przyjęcie przez Miasto 

Opole na prawach powiatu mienia Powiatu Opolskiego w związku ze zmianą granic 

(druk nr 393) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Elżbieta Bień, Małgorzata Wilkos 

i Arkadiusz Szymański. 

 

Do punktu 7. porządku obrad:  

 

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Północna II” w Opolu (druk nr 398) zreferował Główny Specjalista w Biurze 

Urbanistycznym Grzegorz Biernacki. 

Pytania zgłaszali radni:  Waldemar Matuszek i Edward Odelga, a odpowiedzi udzielał 

Główny Specjalista w Wydziale Urbanistycznym Grzegorz Biernacki. 

Dyskusji nie było. 
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 14 października 2019 r. 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Północna II” w Opolu (druk nr 398) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Elżbieta Bień, Małgorzata Wilkos 

i Arkadiusz Szymański. 

 

 

Do punktu 8. porządku obrad:  

 

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Partyzancka I” w Opolu (druk nr 399) omówił podinspektor Biura 

Urbanistycznego Krzysztof Bucher. 

Na pytania radnego Waldemara Matuszka odpowiedzi udzielił podinspektor Biura 

Urbanistycznego Krzysztof Bucher. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 14 października 2019 r. 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Partyzancka I” w Opolu (druk nr 399) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Elżbieta Bień, Małgorzata Wilkos 

i Arkadiusz Szymański. 

 

Do punktu 9. porządku obrad:  

 

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Gosławice IV” w Opolu (druk nr 400) omówił podinspektor Biura 

Urbanistycznego Krzysztof Bucher. 

Na pytania radnego Edwarda Odelgi odpowiedzi udzielił podinspektor Biura Urbanistycznego 

Krzysztof Bucher. 

Dyskusji nie było.  
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 14 października 2019 r. 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Gosławice IV” w Opolu (druk nr 400) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 4 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Elżbieta Bień i Arkadiusz 

Szymański. 

 

Do punktu 10. porządku obrad:  

 

Temat z planu pracy Komisji: "Koncepcja rozwoju transportu zbiorowego na terenie 

miasta na najbliższe 5 lat" zreferował naczelnik Wydziału Transportu Tomasz Zawadzki. 

Na pytania radnego Waldemara Matuszka odpowiedzi udzielał naczelnik Wydziału 

Transportu Tomasz Zawadzki.  

W punkcie pytania radna Elżbieta Bień zgłosiła prośbę dot. zmiany kursowania autobusów 

przy ul. Chmielowickiej w kierunku cmentarza. 

 W punkcie dyskusja nikt się nie wypowiedział. 

 

 

Do punktu 11. porządku obrad:  

 

 W punkcie sprawy różne uzgodniono termin posiedzenia Komisji Infrastruktury 

w listopadzie w związku z przedłożeniem projektu budżetu (do 15 listopada). 

Komisja uzgodniła termin posiedzenia Komisji na dzień 18 listopada. 

 

Więcej spraw nie zgłoszono. 

Porządek obrad został wyczerpany, przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie.   

  

 

                 Przewodniczący Komisji Infrastruktury  

                                    Radny Edward Odelga  

 

 

 

 

Protokołowała:            

Teresa Muc 


